
FBI Årsmøtereferat 2010. 

Onsdag 6.april 2011. 

Agenda: 

1. Konstituering. 

a. Navneopprop: Martin Viktil, Philippe Brachet, Robert Johansson, Jens Olav Nygaard, Nan 

Karlsson, Anders Kirkhus, Karl Gerhard Hem, Jan H Skjetne. 

b. Innkallingen ble godkjent. 

2. Årsmeldingen ble gjennomgått side for side. Det ble bemerket at det er Teknologi og samfunn, 

ikke ledelse. Forøvrig ble årsmeldingen godkjent. 

3. Revidert regnskap ble presentert. I revisors beretning, som ikke ble framlagt på møtet, sto det at 

tallene som skulle være for 2009, egentlig var for 2008. Regnskapsfører utfører korreksjonen og 

sender ut nytt regnskap. 

Løsningsforslag for årets underskudd ble diskutert. Det er i hovedsak de tre lagidrettene som 

krever innendørsbaner som har hatt store overskridelser. Dette skyldes at de samarbeidsfirma 

de tidligere har hatt, har trukket seg ut på grunn av økte leiekostnader, med det resultat at FBI 

er blitt alene med leien. 

Vedtak: For lagidrettene får nå oppmann ansvar for å holde budsjettet ved å kreve inn 

egenandeler. Når regnskapsfører gir beskjed om at budsjettet er brukt opp, må laget enten 

finansiere resten selv eller redusere treningen dersom det er mulig. 

Individuelle idretter som ski, løping og sykling har også hatt en formidabel økning. Dette er 

selvfølgelig positivt, men det sprenger budsjettene. 

Vedtak: Bilag for betalte deltakeravgifter sendes regnskapsfører som fordeler refusjonene i 

slutten av året. 

4. Budsjett for 2011. Det var satt opp et forslag som ga ca 13000 i overskudd for året. Det ble 

kommentert at dett ville være for marginalt, og det ble foreslått å øke egenandelene. Dette ble 

vedtatt. Regnskapsfører lager nytt budsjett og sender ut. 

5. Valg. 

a. Styret.  

Ny leder: Philippe Brachet.  

Regnskapsfører Robert Johansson fortsetter. 

Styremedlem Jens Olav Nygaard fortsetter. 

Nytt styremedlem Anders Kirkhus. 

Nytt styremedlem Christoffer A Clemenz. 

 

Revisor Karl Gerhard ”Lasse” Hem fortsetter. 

 

Det må skaffes ny sekretær. Det er også behov for to varamedlemmer, fortrinnsvis fra 

NGI og NR. 



 

Det ble ikke valgt valgkomite for neste år. Det forutsettes at de som ønsker å gå av, selv  

skaffer kandidater. 

6. Det var ingen innkomne forslag. 

 

6.april 2011. 

Martin Viktil 


